
  UCHWAŁA NR LX/732/14
RADY MIEJSKIEJ W PABIANICACH

z dnia 25 czerwca 2014 r.

w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Pabianic 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8  marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. 
U. z 2013 r. poz.594, 645, 1318) oraz na podstawie art. 229 pkt.3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 
kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2013 r. poz.267) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Uznaje skargę  na Prezydenta Miasta Pabianic za niezasadną.

§ 2. Integralną częścią uchwały jest jej uzasadnienie stanowiące załącznik Nr 1. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Pabianicach. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pabianicach

Radosław Januszkiewicz



Załącznik Nr 1
do uchwały Nr LX/732/14
Rady Miejskiej w Pabianicach
z dnia 25 czerwca 2014 r.

Uzasadnienie

W  dniu  12  maja  2014  r.  do  Biura  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  wpłynęła skarga 
mieszkańców ulic Jasnej i Polnej w Pabianicach na  Prezydenta Miasta Pabianic oraz  Dyrektora 
Zarządu  Dróg  i  Zieleni  Miejskiej  w  Pabianicach  za  nadzór  nad  wykonaniem  nawierzchni 
destruktem drogowym na ulicach Jasna i  Polna.  Zdaniem mieszkańców pieniądze,  które  zebrał 
Komitet Obywatelski zostały zmarnowane. W nawierzchni powstają nieustannie dziury,  ponadto 
unoszący się pył jest szkodliwy i uciążliwy dla mieszkańców. Prośby i monity do władz miasta  
o naprawę nawierzchni ulic nie są respektowane.

Z  wyjaśnień  przedłożonych  przez  Prezydenta  Miasta  Pabianic  zawartych  w  piśmie 
IE.153.3.2012  z  dnia  22  maja  2014  r.  wynika,  że  w  sprawie  będącej  przedmiotem  skargi 
odpowiedzi udzielał mieszkańcom zarówno Prezydent Miasta Pabianic jak i zarządca dróg. Pismo 
Prezydenta  zawierające  odpowiedź  nie  zostało  podjęte  pomimo  dwukrotnego  awiza. 
W korespondencji kierowanej do mieszkańców Prezydent informował, że zgodnie z zapewnieniem 
ZDiZM w Pabianicach wykonane w w/w ulicach utwardzenie nawierzchni destruktem asfaltowym 
jest  jeszcze w okresie udzielonej gwarancji  i  zarządca dróg będzie egzekwował od wykonawcy 
naprawę nawierzchni. 

Po  zapoznaniu  się  z  treścią  skargi,  wyjaśnieniami  Prezydenta  Miasta  Pabianic  podjęcie 
uchwały jest zasadne.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pabianicach

Radosław Januszkiewicz


